
Styrelsemöte 8 April 2024 

Närvarande Fredrik Vejgården, Robert Wikblom, Martin Ogemar, Lennart Karlsson, Fredrik 

Eljas, Maria Holmer, Elin Holst Granlund och Andreas Öberg. 

 

Ulrika Norling, Elin inleder och berättar om sitt arbete i Trygghetsteamet, samtliga 

medlemmar har fått utbildning från RF Sisu och fått hjälp i sitt arbete. 

Policys ses över så att de kan efterlevas, värdegrunder etc för att kunna implementera dessa i 

början på nästa säsong. Konsekvenstrappa bör ses över så att vi agerar lika och direkt på 

oegentligheter. Vi jobbar fram föreningens Code of Conduct.  

Föreningen behöver se över tränarutbildningarna för tränarna, så att rätt utbildningar finns i 

rätt lag respektive tränare. 

 

Arbetsgrupperna i föreningen bör ses över så att vi fyller de vakanser vi har i föreningen och 

jobbas fram för att inte hamna i tidspress.  

Tex grupper för matcharrangemang/säkerhet, dam/herr, marknadsgrupp, sportkommitté, 

sekretariat, sjukvård, trygghet, incident och målvaktsgrupp. 

 

Fredrik Vejgården, redogör för ekonomiska läget. Situationen är under kontroll, utmaningen 

är få till elitlicensen inför kommande säsong och vi behöver få in så mycket intäkter som 

möjligt här i April. 

 

Fredrik Eljas redogör läget på marknadssidan, sargen och yttersargen är slutsåld och det 

jobbas på en ny ledramp. Han vill ha hjälp för att kontakta alla befintliga sponsorer och få 

dom med på tåget kommande säsong.   

 

Tränare för u15&16 klar, Tränare för J18 klar, tränare för J20 klar.  

J18 reg åkte ur regionsserien och föreningen behöver då ta ställning till om vi ska ha 2 lag i 

j18 div 1.  

 

Camper/hockeyskola Lennart menar att intresset är svalt för camps då konkurrenter varit 

före kring detta. 

 

Sommarfysen står för dörren och behöver spikas. 



Nästa möte 23 April då vi har mer info. 

Vid pennan Robert Wikblom 

 

 

 

 

 

 

 


